NATIONAL ALUMINIUM PRODUCTS COMPANY S.A.O.G.

P.O. Box: 15, Rusayl, P. Code: 124

Sultanate of Oman C.R. : 1/22025/0

E-mail: info@napco.co.om Website: www.napcooman.com

Tel. : +968 24446450

Fax : +968 24446453/24446449



ص.ب: ١٥ الرسيل، الرمز البريدي : ١٢٤

سلطنة عمان

1/77.70/.: س،ت

بريد الكتروني: info@napco.co.om

www.napcooman.com : ویب سایت تليفون

: +03F3337 NFP+

: 703F3337/P33F3337 NFP+ فاكس

NAPCO/D/18/2023 Date: 25/09/2023

After compliments,

Subject: Resolutions of Board of Director Meeting held on 18th of Sep 2023

The National Aluminum Products Company SAOG pleased to inform that the Board of Directors has approved the appointment of Mr. Raffy as a member of the Board of Directors, effective September 25, 2023 until the next elections.

He holds a bachelor's degree in architecture and master's degree in business administration.

He has experience in the field of asset management, and has previously positions in several public joint stock companies.

Kind regards

Ali Rashid Al Shamsi **Chief Executive Officer**  التاريخ: 2023/9/25

بعد التحية،

الموضوع: قرارات مجلس الادارة التي عقدت بتاريخ 18 سىتمبر 2023

تود الشركة الوطنية لمنتجات الألومنيوم ش.م. ع. ع. أن تفصح أن مجلس الادارة وافق على تعيين الفاضل/ رافي كعضو مجلس الادارة اعتبارا من 25 سبتمبر 2023 حتى موعد الانتخابات القادمة.

يحمل الفاضل/ رأفي شهادة البكالريوس في الهندسة المعمارية وكذلك شهادة الماجستير في أدارة الإعمال.

كما ان لديه خبرة في مجال ادارة الاصول, وسبق أن شغر مناصب في العديد من الشركات المساهمة العامة.







